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ملوانبهسقوطفکرمیکند؟!
با وجود ایــن که کمتر از 
۴۰ روز دیگر به لیگ برتر باقی 
مانده است، نه تکلیف مدیریت 
و نیمکت قوهای سپید انزلی 
مشخص اســت و نه این تیم 
و  تمدید  بــرای  تمهیداتــی 
انعقاد قرارداد بازیکنان جدید 

اندیشیده است.
به گزارش ایسنا، بیش از یک ماه است که لیگ برتر به اتمام رسیده و تکلیف 
تیم های ســقوط کننده مشخص شده است. در این بین ملوان توانست در فصل 
اول حضورش در لیگ برتر پس از بازگشت به بالاترین سطح فوتبال ایران، بقایش 

را در لیگ حفظ کند و به سرنوشت مس کرمان دچار نشود.
در این بین اما قوهای ســپید انزلی در حال غرق در باتلاق بی خیالی هستند 
زیرا که با اتمام لیگ برتر، پژمان نوری به عنوان مدیرعامل و مازیار زارع به عنوان 
سرمربی قراردادشان با این تیم به اتمام رسید و حالا نه مدیریت این باشگاه سر و 
صاحب دارد و نه نیمکت ملوان. سرمایه گذار و حامی مالی انزلی چی ها نیز با رفتن 
نوری از این تیم خداحافظی کرده و ملوان، کشــتی اش را در دریای لیگ برتر به 

حال خود رها کرده است.
بســیاری از بازیکنان ملوان که ســربازی  و قراردادشــان تمام شده، در حال 
مذاکره با تیم های دیگر هســتند. هیچ کدام از مسئولان استانی پاسخگوی این 
مساله نیستند که چرا تکلیف وضعیت ملوان مشخص نیست و انگار نه انگار که 
نماینده ای در بالاترین ســطح فوتبال ایران دارند. خواب زمستانی گیلانی ها در 
این تابستان به سراغشان آمده و گویا باشگاه در خلاء گیر کرده است. رسیدگی 
نکردن مســئولان استانی به این باشــگاه در فصل قبل هم وجود داشت و حتی 
مازیار زارع نتوانست تیمش را در نیم فصل آن طور که باید تقویت کند. آن ها حتی 
نتوانستند با بازیکنان داخلی قرارداد دائم ببندند و تنها ۲ بازیکن جوان گل گهر را 
به صورت قرضی جذب کردند. همین هم سبب شد که کاسه صبر زارع و نوری 

لبریز شود و آن ها قید کار در تیم محبوبشان را بزنند.
کمتر از ۴۰ روز دیگر به آغاز لیگ بیست و سوم مانده است و شرایط تیم ها و 
رقبای ملوان در این لیگ نشــان می دهد که اوضاع برای سفیدپوشان شهر انزلی 
اصلا جالب نیســت و با این مسیری که آن ها طی می کنند، گزینه اول سقوط و 
بازگشت به لیگ یک هستند. اتفاقی که بار قبل برای ملوانی ها سنگین تمام شد 

و آن ها شش فصل پشت درهای لیگ برتر ماندند.

سرمربیتیمملیدرسختتریندورانحرفهای
بهروز عطایی سخت ترین روزهای 

دوران کاری خود را تجربه می کند.
به گــزارش »ورزش ســه«، این 
چنــد روز بــه آن هایی که عاشــق 
والیبال هستند و کلا ایران را دوست 
دارند، خیلی خیلی ســخت گذشته 
اســت. تیمی که در یک دهه اخیر 
همیشــه ما را به وجــد آورده بود، 
امسال روی متفاوت و ناخوشایندی 

را از خود به نمایش گذاشته است.
بله حق با همه ماســت. این تیم باید دوباره به همــان روزهایی برگردد که 
بیشــتر از یک سال هم از آن نمی گذرد. جایی که ما تقریبا با همین تیم فعلی 
موفق شدیم راهی مرحله نهایی لیگ ملت ها شویم. بلاشک انتقاداتی به این تیم 
وارد اســت که نمی توان آن را پنهان کرد و خود ما هم در روزهای گذشته چند 

باری در قامت منتقد سفت و سخت عطایی و تیمش ظاهر شدیم.
اما به نظر می رســد که همه چیز یک دفعه از قالب نقد خارج شده و شکل 
بی احترامی و حمله به خود گرفته است. باز هم می گوییم نقد زیادی بر این تیم 
و کادر فنی اش وارد است اما نکات مهمی هم وجود دارد که کافیست نگاهی به 
آن ها بیندازید تا از گارد حمله صرفا به سرمربی تیم ملی و بازیکنن خارج شوید.

عطایی بهترین گزینه ایرانی روی میز
به هر دلیلی که بود فدراســیون والیبال بعد از المپیک توکیو تصمیم گرفت 
پس از یک دهه از ســرمربی ایرانی استفاده کند. گزینه هایی روی میز داورزنی 
وجود داشت اما او با توجه به سابقه عطایی، بدون درنگ وی را به عنوان سرمربی 
تیم ملی انتخاب کرد. یک سرمربی جوان که در همه رده های پایه تیم ملی کار 
کرده بود و اوج کارش هم قهرمانی با تیم ملی والیبال جوانان ایران در مسابقات 
قهرمانی جهان بود. عطایی ســال گذشــته در لیگ ایران هم با تیم جوان هراز 
به فینال لیگ برتر رســید و در کل خوشمان بیاید یا نه باید بگوییم او در حال 
حاضر از بهترین ســرمربیان ایرانی و شایســته ترین گزینه داخلی برای هدایت 

تیم ملی است.
دستاوردهایی که انگار یک شبه دود شد

عطایی در شــروع کار خود بسیار امیدوارکننده ظاهر شد و با شکست ژاپن 
در فینال با تیم ملی به قهرمانی آســیا رسید تا والیبال ایران تا حدودی تجربه 
تلخ المپیک را به فراموشی بسپارد. در ادامه، لیگ ملت های رویایی ۲۰۲۲ را با 
او گذراندیم؛ جایی که تیم ملی با غلبه بر بزرگانی همچون آمریکا، صربســتان، 
اسلوونی و لهستان به مرحله نهایی  مسابقات صعود کرد؛ حتی اگر کمی خوش 
شــانس تر بودیم همان لهستان پر ادعا را در یک چهارم هم می بردیم و به نیمه 
نهایی می رفتیم اما در نهایت شکســت نزدیکی خوردیم. اما چند هفته بعد در 
قهرمانی جهان اوضاع متفاوت پیش رفت و تیم عطایی با وجود صعود از مرحله 
گروهی در حذفی به برزیل باخت و حذف شــد. نتایجی که برای یک سال اول 

سرمربیگری او فوق العاده نه اما قابل قبول بود.
چه کنیم با این همه غایب خواسته و ناخواسته

اصــلا این موضوع را نباید تبدیل بــه بهانه برای عدم نتیجه گیری کنیم اما 
بــاور کنید غیبت بازیکنی مثل میلاد عبادی پور می تواند یک تیم را زمین بزند. 
تنها نماینده والیبال ایران در فصل گذشته سری آ آنطور که گفتند به خاطر پدر 
شــدن و مصدومیت در لیگ ملت ها حاضر نشد و این موضوع به وضوح به تیم 
ملی ضربه زد. شــما ژاپن را بدون ایشکاوا فرض کنید؛ قطعا آنها هم با نداشتن 
چنین بازیکنی لطمه می خورند، حالا اضافه کنید نام بازیکنانی مثل امیر غفور، 
علی اصغر مجرد و البته میثم صالحی را که به دلایل مختلف نتوانستند در این 

لیگ ملت های ناامیدکننده تیم را همراهی کنند.
مقایسه غلط با ژاپن

از سال ۲۰1۰ تا ۲۰18 والیبال آسیا و دنیا شاهد اوج گیری ایران بود. جایی 
کــه تقریبا تمام قدر ت های جهان را از دم تیغ گذراندیم. در آن ســال ها تقریبا 
ژاپن به یک رقیب بی دردســر برای ایران تبدیل شده بود و حضور در قله آسیا 
هــم برای ما یک امر عادی؛ اما ژاپنی ها در همان ســال  های بد خود هم بیکار 
ننشستند و با برنامه ریزی درست و عدم هراس از فرصت دادن به جوانان کار را 
به جایی رســاندند که حالا با هشت برد از هشت بازی در رتبه اول لیگ ملت ها 
قرار بگیرند و جایگاه ایران را در قله والیبال آسیا تصاحب کنند. پس این مقایسه 
خیلی متر و معیار درســتی برای تخریب یا حتی انتقاد از تیم ملی نیســت. در 
همان ســال هایی که ما نسل طلایی خود را در اختیار داشتیم هم در دنیا روی 
سکو رفتیم و حضور در آخرین مراحل لیگ جهانی را تجربه کردیم. ما هم حالا 
بازیکنانی نظیر خانزاده، ولی زاده و حاجی پور را داریم که همه دهه هشــتادی 
هســتند و شــاید با فرصت دادن به آن ها بتوانیم تا یکی دو سال دیگر جایگاه 

واقعی خود را پس بگیریم.
دیگر سعید معروفی نداریم

وقتی علی دایی از فوتبال خداحافظی کرد حدود 1۰ ســال طول کشــید تا 
مثلا ســردار آزمون بیاید و جــای او را در ترکیب تیم ملی فوتبال پر کند. کلا 
داستان نابغه ها و فوق ستاره ها همین است. نه تنها با رفتنشان بخش زیادی از 
کیفیت تیم را با خود می برند که نامشان به یک اهرم فشار برای بازیکنان نسل 
بعدی تبدیل می شود. تیم ملی در پست پاسور مشکل دارد و هیچکس نمی تواند 
این را رد کند. محمدطاهر وادی و جواد کریمی پاســورهای خوبی هستند که 
بارها قابلیت خود را نشــان داده اند اما قبول کنیم جایگزین کســی شده اند که 
روزگاری کل دنیا این حســرت را داشت که بازیکنی مثل سعید معروف در تیم 
آن ها بازی کند. نمی توان با این مســئله پاسورهای فعلی را تخریب کرد چون 
احتمالا معروف که برنمی گردد هیچ که با این تخریب ها وضعیت ما در این پست 
بدتر و بدتر هم می شــود. هرچه که هست عطایی در دوره دوم حضور خود در 
تیم ملی سخت ترین روزهایش را سپری می کند. مهم تر از هر چیز دیگری این 
اســت که خود عطایی عملکرد خوبی داشته باشد تا بتواند این شک و تردیدها 
را از خــودش دور کند و این حس را به هــواداران تیم ملی والیبال ایران بدهد 
که می تواند گزینه خوبی برای هدایت تیم و حرکت دادن آن به ســمت اتفاقات 

فوق العاده باشد.

نگاه

گزارش

ســرمربی تیــم ملی فوتبــال گفت: بایــد در خصوص 
واکنش هایی که برخی از دوستان ما داشتند بگویم خودتان 
رزومه افرادی مانند الهویی را بررســی کنیــد و ببینید او 

شرایط لازم را دارد یا خیر.
امیر قلعه نویی در گفت وگو با ایرنا، در خصوص انتقادهایی 
که به حضور تیم ملی فوتبال در تورنمنت کافا شــد، اظهار 
داشــت: شاید برخی از دوســتان اطلاعات کامل و جامعی 
نداشته باشند هرچند همه نظرها برای من مهم و ارزشمند 
است و همه آنها را هم می شنوم؛ ولی برخی اظهارنظرها هم 
از روی بی اطلاعی نیست که دلیل آن هم مشخص است اما 
من یک سئوال دارم،؛ اگر تیم ملی به تورنمنت کافا نمی رفت 
باید چه می کردیم؟ یک فرصت و زمان مناسب را برای چند 
بازی از دست می دادیم و در آن شرایط هم امکان جابجایی 

و جایگزینی نبود.
وی ادامه داد: فراموش نکنیم تیم ملی فوتبال آرژانتین در 
دیداری دوستانه با ترکیب کامل خود برابر استرالیا به میدان 
رفــت و اتفاقی هم رخ نداد. آیا دو تیــم از نظر رنکینگ و 
جایگاهی که در فوتبال دنیا دارند با هم قابل قیاس هستند؟ 
البته ما هم به فدراسیون فوتبال درخواست بازی با تیم های 
خوب و مطرح را داده ایم اما نباید فیفادی ها را از دست داد 

و به دنبال آن هستیم تا از فرصت ها بهترین بهره را ببریم.
واکنش ۴ ستاره به پیشنهاد قلعه نویی

قلعه نویی در ادامه گفت: این را برای اولین بار می گویم و 
تا امروز در جایی مطرح نشده است. وقتی می گویم ما یک 
تیم خوب و متحد هســتیم برای همین اتفاقات است. قبل 
از آغاز تورنمنت کافا من به ۴ بازیکن اعلام کردم اگر تمایل 
داشته باشند می توانند استراحت کنند و در این مسابقات به 
میدان نروند اما مهدی طارمی، احســان حاج صفی، علیرضا 
جهانبخــش و ســردار آزمون گفتند به عشــق تیم ملی و 
برای حضور در این مســابقات آماده هستند و نمی خواهند 

استراحت کنند.
 از ســویی دیگر در بازی با ازبکستان شاهد بودیم سعید 
عزت اللهی آنطور آســیب دید و خونریزی داشــت، با اینکه 
بارها به او گفتم بیرون بیاید و ســلامتی اش مهم تر از بازی 
است اما تصمیم گرفت در خدمت تیم بماند و در آن شرایط 
برای موفقیــت تیم ملی تلاش کند. این  مســائل برای ما 

ارزشمند است و اتحاد و همدلی تیم را نشان می دهد.
مربی خارجی تیم ملی هم قرارداد ندارد

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایــران تصریح کرد: فراموش 
نکنیم مهدی طارمی در شــرایطی است که باید تیم آینده 
خــود را انتخــاب و قراردادش را ثبت کنــد اما با همه این 

شرایط اعلام کرد در کافا حضور خواهد داشت. 
در تیم ملی در ســنوات گذشته بعد از هر برد و پیروزی 
پاداش تعلق می گرفت اما امروز بدون دریافت یک ریال تنها 
با یک هدف به میدان می رود و این نشــان می دهد همه در 
خدمت تیم ملی هستند و برای اعتلای نام ایران و تیم ملی 

فوتبال بازی می کنند.

وی دربــاره اینکه کادر فنی تیم ملــی همچنان بدون 
قرارداد به کار خود ادامه می دهد گفت: فعلا قرارداد نداریم 
اما فدراسیون در تلاش است تا این کار را انجام دهد. مربی 
خارجــی تیم ملی هم قرارداد ندارد. با این وجود در کنار ما 
بود. این یک اتحاد زیباست و بازیکنان با همدلی در کنار هم 

برای یک هدف مشخص به میدان می روند.
تلاش سرمربی تیم ملی برای تغییر نگرش

قلعه نویی تاکید کرد: فدراســیون از نظر مالی شــرایط 
خوبــی ندارد اما همه ما با تمام تــوان در خدمت تیم ملی 
هستیم تا بتوانیم وظیفه و دِین خود را ادا کنیم و هیچ منتی 
هم بر ســر کسی نداریم و تا لحظه ای که باشیم با تمام قوا 
تلاش خواهیم کرد تا بتوانیم تیم ملی را به موفقیت برسانیم.
وی یادآور شــد: من به دنبال تغییر نگرش هستم و این 
موضوع زمان بر اســت چرا که تیم ملی سال ها با یک تفکر 
خاص به زمیــن می رفت و این تغییر نگرش، نیازمند زمان 
اســت. من آینده را روشــن می ببینم و امیدوارم بتوانیم به 

اهدافی که داریم برسیم.
این مربی در مورد گل هایــی که تیم ملی فوتبال ایران 
در تورنمنــت کافا دریافت کرد افــزود: در مورد گل اول به 

بازیکنان هشدار داده  بودیم در آن نقطه از زمین نباید خطا 
کنند که رعایت نشــد، از ســویی دیگر بازیکن افغانستان 
که آن ضربه کاشــته خوب را زد لژیونر اســت و در خارج 
از افغانستان بازی می کند. در مورد گل دوم نظرها را قبول 
دارم و باید در مورد سیستم دفاعی بیشتر کار کنیم اما این 
هم بخشــی از تاوان تغییر نگرش من در فوتبال اســت که 

باید بپردازیم.
هزینه ای که قلعه نویی حاضر است پرداخت کند

ســرمربی تیم ملی فوتبال در مورد سبک بازی و مدل 
حرکتی این تیم گفت: در مدل ما تقریباً با دروازه بان ۴ نفر 
روی ضدحملات متمرکز هستند و ۷ نفر در حملات حضور 

پیدا می کنند. 
من بازی دفاعی را دوست ندارم و به دنبال بازی هجومی 
و زیبا هســتم. این نوع بازی ها هزینه دارد و من حاضرم که 
این هزینــه را پرداخت کنم. من ایرانی هــا را قبول دارم و 
به قابلیت ها، ظرفیت و پتانســیل آنها اعتقاد دارم و می دانم 

شعور فنی ما می تواند در بین برترین ها باشد.
قلعه نویی یادآور شد: من در هر تیم دیگری که مسئولیت 
داشــتم با همین سبک بازی، تیمم را به زمین می فرستادم 

و بیشترین گل زده و آقای گلی را هم در نهایت از آن خود 
می کردیم و این را در عمل هم ثابت کردیم. تیم ملی را هم 
به سمت همین سبک می برم اما اعتقاد دارم باید بیشتر کار 

کنیم و فرصت های بهتری را برای تیم ملی فراهم کنیم.
وی ادامه داد: کادر فنی ما قابلیت های بســیاری دارد و 
اینجا باید درخصوص واکنش هایی که برخی از دوستان ما 
داشتند بگویم خودتان رزومه افرادی مانند الهویی را بررسی 

کنید و ببینید او شرایط لازم را دارد یا خیر.
ســرمربی تیم ملی فوتبال در پایان خاطرنشــان کرد: 
فاکتورهایی مانند آکادمیک  بودن، تخصص، دانش، کارهای 
اجرایی و مســائلی از این دســت را وقتی بررسی می کنیم 
می بینیم فردی مانند الهویی شایســته حضور در کادر فنی 
تیم ملی فوتبال اســت و این برای ســایر نفرات کادر فنی 
هــم صدق پیدا می کند. حمید مطهری ســال ها تجربیات 
ارزشــمندی داشته و فینال آســیا را دیده و با پرسپولیس 
عناوین قهرمانی را به دســت آورده است، آندو تیموریان و 
رحمان رضایی نیز همین شــرایط را داشته و ضمن حضور 
در لیگ های اروپایی تجربیات ارزشمندی دارند و نباید این 

مسائل را نادیده گرفت.

باشگاه اســتقلال فعالیت خود در فصل نقل و انتقالات 
را آغاز کرده است.

جــواد نکونام در کنار جذب ســتاره ها توجه ویژه ای به 
بازیکنــان آینده دار دارد و به همیــن جهت می خواهد در 
فهرســت نهایی اســتقلال نام برخی بازیکنان که ظرفیت 
درخشش در اســتقلال را دارند بگنجاند. در همین راستا 
روز گذشــته مذاکرات مثبتی با آریا برزگر انجام شد. این 
بازیکن کــه در خط حمله بازی می کند ســابقه بازی در 
رده های ســنی ملــی را دارد و یکــی از بازیکنانی بود که 

کارلوس کی روش، سرمربی ســابق تیم ملی در بازی های 
تدارکاتی به او میدان داد.

آریا برزگر در باشــگاه نفت مسجدسلیمان توپ می زند. 
او که جزو اســتعدادهای فوتبال ایران محسوب می شود و 
سابق در باشگاه پرســپولیس هم حضور داشت، در فصلی 
که گذشــت 19 بار در ترکیب تیم نفت مسجدسلیمان به 
میدان رفت و 8۴۷ دقیقه بازی را از خود به جا گذاشــت. 
برزگر گلی را در ترکیب نفت مسجدسلیمان به ثمر نرسانده 
است اما در توانایی او همین قدر کافی است که به گل او در 

ترکیب تیم امید که اخیراً مقابل عراق به میدان رفت اشاره 
کنیم که با یک ضربه مهارنشــدنی در دقایق پایانی به ثمر 
رســید و منجر به تساوی آن بازی شد. برزگر علاوه بر تیم 
جوانان در تیم امید ایران هم سابقه بازی دارد و با توجه به 
اینکه سهمیه زیر ۲1 سال محسوب می شود می تواند علاوه 
بر خالی گذاشــتن سهمیه بزرگسال، استقلال را از داشتن 
یک بازیکن آینده دار منتفع کند. البته قرارداد قطعی برزگر 
با اســتقلال هنوز به امضا نرسیده اما صحبت از این است 
که اگر باشــگاه استقلال در نهایت برای جذب این بازیکن 
به جمع بندی نهایی رسید، قرارداد بلند مدت با برزگر امضا 
کند تا اگر او در ترکیب اســتقلال درخشید، لااقل باشگاه 
استقلال از کنار ترانسفر او مبلغ قابل توجهی به جیب بزند. 
مانند انتقال صیادمنش و قایدی که برای استقلال عایدی 

قابل توجه داشت.
آمار مهدی ممی زاده اما نسبت به آریا برزگر قابل توجه 
است. این بازیکن که در فهرست نکونام قرار دارد و درباره 
او نیز روز گذشــته گفته شد با استقلال به توافقات نهایی 
رسیده و نزدیکی های عقد قرارداد رسمی قرار دارد، باید به 
گلی که باعث ماندن صنعت نفت در لیگ برتر شــد، اشاره 
کرد. ممی زاده در فصلی که گذشت دقایق طولانی در لیگ 
به میدان رفته و با توجه به پتانســیلی که دارد می تواند به 

استقلال کمک کند. 
ممی زاده در لیگ گذشته 5 بار موفق به گلزنی شده و ۴ 

پاس گل هم داده و برای بازی در پست پشت مهاجم گزینه 
ایده آلی به حســاب می آید. صرفنظر از اینکه ممی زاده با 
توجه به عبور از ۲3 سالگی برای استقلال گزینه ای لیست 
پرکن محســوب می شــود اما از نگاه نکونام این بازیکن از 
کیفیت کافــی برای بازی در ترکیب اســتقلال برخوردار 
اســت و اگر اتفاق عجیب و غریبــی رخ ندهد او در اولین 
روز تمرین استقلال دیده خواهد شد. همین که ممی زاده 
۲۰3۷ دقیقه در لیگ گذشــته به میدان رفته خود حسن 
بزرگی است و باید از این موهبت به سود استقلال استفاده 
شــود به این دلیل که اساســاً تداوم حضور در ترکیب هر 
تیمی نکته بســیار مهمی محسوب می شود و برای مربیان 

نیز این موضوع پراهمیت است.
اما وجه اشتراک این دو بازیکن حضور در رده های ملی 
اســت. به طور قطع اگر در ادامه نقل و انتقالات یارگیران 
در باشگاه استقلال برای جذب سهمیه های درشت تر لیگ 
برتری بازی در تیم ملی را لحاظ کنند، استقلال تیم قابل 

قبولی را برای فصل بعد تشکیل خواهد داد. 
در همیــن راســتا طی روزهــای گذشــته خبرهایی 
درباره توافق با رضا اســدی، عارف آقاسی، مسعود ریگی، 
امیرحسین حسین زاده، یاسین سلمانی و... به گوش رسیده 
است. بازیکنانی که یا در تیم ملی بازی کرده اند، یا تجربه 
بالایــی در لیگ دارند و یا اینکه در آســتانه ورود به دایره 

ملی پوشان هستند.

قلعه نویی: سیستم هجومی من هزینه دارد

استقلالبهدنبالشکارچندملیپوش

خیلی از مربیانی که فصل گذشته نتوانستند انتظارات را 
برآورده کنند و بیشتر یک مربی ناکام بودند، از تیمی به تیم 
دیگر منتقل شده اند و هیچ مربی جدیدی وارد چرخه لیگ 
برتر نشــده است. به گزارش  مهر، نقل و انتقالات تابستانی 
بیست و ســومین دوره لیگ برتر در حالی آغاز شده است 
که مربیان بیشترین جابجایی را تاکنون نسبت به بازیکنان 
داشته اند! ساکت الهامی از هوادار به مس رفسنجان رفت تا 
جای او را محمود فکری از ســایپا بگیرد. مجتبی حسینی 
نیز از پیکان به آلومینیوم اراک رفت تا جای ســید مهدی 
رحمتی را در حالی بگیرد که به قائمشــهر رفته اســت تا 

هدایت نساجی را بر عهده داشته باشد.
روندی تکراری در فوتبــال ایران که با جابجایی محمد 
ربیعــی از مس به ذوب آهن ادامــه دارد و احتمالاً در چند 
روز آینده نیز مهدی تارتار تجربه دیگری را در یک باشــگاه 
لیگ برتری بر عهده بگیرد تــا چرخه کامل جابجایی های 
سرمربیان را کامل کند. فوتبال باشگاهی ایران در حالی روی 
کاکل چند ســرمربی مشــخص می چرخد که هیچ ورودی 
جدیدی ندارد. با وجود اینکه امیر قلعه نویی ســرمربی تیم 
ملی بزرگسالان و رضا عنایتی هدایت امیدهای فوتبال ایران 

بر عهده گرفته است اما همچنان مربیانی تکراری در فوتبال 
باشــگاهی ایران تیم می گیرند. جابجایــی در بین مربیان 
داخلی در حالی اوج گرفته است که کمترین تغییر در بین 

تیم های مدعی قهرمانی رخ داده است.
یحیی گل محمدی با پرسپولیس راهش را ادامه می دهد. 
ژوزه مورایس نیز ســپاهان را همچنان هدایت خواهد کرد. 
پاکو خمز نیز قرار است بار دیگر فرمان تراکتور را در دست 
بگیرد تا رؤیای هوادارانش برای خلق قهرمانی را هدایت کند. 
اســتقلال تهران تنها تیمی است که سرمربی خود را تغییر 

داد تا جواد نکونام جای ریکاردو ساپینتو را بگیرد.
او که فصل گذشــته هدایت فولاد خوزستان را بر عهده 
داشــت در اواسط فصل تصمیم ناگهانی نسبت به جدایی از 
اهوازی ها گرفت تا با حاشــیه های فراوان از فولاد جدا شده 
و علیرضا منصوریــان جایش را بگیرد. تیم های میانه فصل 
همیشگی لیگ برتر در حالی تغییرات گسترده در رأس کادر 
فنی خود گرفته اند که خروجی چند سال اخیر آنها به هیچ 
وجه مثبت نبوده اســت اما باز هم تغییر را بر ثبات ترجیح 
دادند تا همچنان بازی با جایگاه ســرمربی بین اســم های 
همیشــگی جابجا شود. نسل تکراری مربیان داخلی فوتبال 

باشــگاهی کشــور در حالی ادامه دارد که کمیته آموزش 
فدراســیون فوتبال به تازگی دورهای مربیگری سطح A تا 

D را برگزار کرده است اما همچنان اسم های تکراری هدایت 
تیم های لیگ برتری را بر عهده دارند.

مربیانتکراریوجابجاییبیهدفروینیمکتها

فایزا لاماری مادر کیلیان امباپه حساب های قطر و رئال 
مادرید را برای رسیدن به بهترین توافق به چالش می کشد و 
قدم به قدم آینده پسرش را تعیین می کند. فایزا در بسیاری از 
چیزها شبیه فلورنتینو است. آنها بیش از حد و با افراد زیادی 
در ارتباط هستند، حد و مرز و فیلتری ندارند. دیگر شباهت 
این دو شخصیت بزرگ حال حاضر دنیای فوتبال این است 
که هر دو افراد بســیار باهوشی هستند همه سعی می کنند 
دنبال رو راه آنها باشــند. منبعی که با هر دو شخصیت در 
ارتباط بوده است به رلوو تأکید کرده هر دو نفر همیشه برای 
منافع خود تا آخر می جنگند.مادر امباپه شــخصیت بسیار 
مهمی در طول دوران حرفه ای پســرش به حساب می آید 
و در آینده نزدیک این مرد فرانســوی نقش کلیدی خواهد 

داشت. رئال مادرید شخصیت لاماری را بخوبی می شناسد 
و یک فــرد آگاه با مذاکرات رئالی ها با لاماری، او را اینگونه 
توصیف می کند: »فایزا یک مذاکره کننده جاه طلب است. او 
همیشه چیزهای بیشتری می خواهد و می داند چگونه این 
کار را انجام دهد. گوش کنید و گوش دهید، او بسیار باهوش 
اســت.« تأثیر فایزا روی زندگی کیلیان قبلًا در جام جهانی 
۲۰18، که فرانسه قهرمان شد، بازتاب زیادی داشت. امباپه 
در مصاحبه ای در روسیه در مورد ارتباط با مادرش اعتراف 
کرد: »من همه چیز را به او می گویم... حتی در مورد دوست 
دختــرم. او همه چیز را می دانــد. او معتمدترین فرد برای 
من اســت. او بیش از همه در هر شــرایطی از پسرش دفاع 
می کند. سلیقه ما شبیه به هم است، حتی او لباس های من 
را می خرد. در بازار برای من عکس می گیرد و می فرستد تا 
ببیند نظرم چیست. اما مواقعی هم که بدون مشورت چیزی 

برایم می خرد واقعاً راضی هستم.«
فایزا لاماری کیست؟

فایزا لاماری ۴8 ســاله اســت و یکی از مهم ترین زنان 

دنیای فوتبال به حساب می آید. او در حاشیه شهر، محله ای 
محقر در حومه پاریس به دنیا آمده و اصالتی الجزایری دارد. 
منطقه ای تاریخی در شــمال کشور آفریقایی که بربرها در 
آن زندگی می کردند اما او در فرانســه رشــد کرده و بزرگ 
شــده اســت. از لحاظ شخصیتی بســیار خوش مشرب و 
خوش اخلاق است از همه مهم تر برای پسرش و برای پول 
خانواده اش بی امان می جنگد. برخلاف ســایر ایجنت ها، او 
می داند که همیشــه مادر کیلیان امباپه خواهد ماند و او را 
از دســت نمی دهد و یک منبع فرانسوی فاش کرد که او در 
کارش در بخش هایی که تســلط ندارد، به یک وکیل مورد 

اعتماد متکی است.
لاماری البته با ورزش بیگانه نیســت. او در جوانی برای 
تیم هندبال آ اس بوندی بــازی می کرد. لاماری حالا برای 
این باشــگاه به عنوان یک چهره نمادین به حساب می آید و 
از او به عنوان نماد سخت کوشی و تلاش یاد می شود، گفته 
می شــود او همیشه حریف سر سختی برای رقبا به حساب 
می آمد و هیچ وقت تحمل باخت را در بازی نداشته است.«

مادر امباپه همیشه ادعا کرده که پسرش روزی بهترین 
بازیکن جهان خواهد شد و حالا تا حد زیادی این ادعا ثابت 
شده است. به گزارش اتلتیکو زمانی که امباپه تنها 11 سال 
سن داشت به لطف دنیل بوگا، برادر جرمی بوگا )آتالانتا( و 
مالک باشگاه وقت چلسی، به تمرین در آکادمی جوانان تیم 
لندنی دعوت شــد. بوگا در این گزارش فاش کرد: »در ابتدا 
با ویلفرید، پدرش صحبت کردم، اما خیلی زود متوجه شدم 

که همه کاره او مادرش است.«
چلسی به آنها گفت که برای جذب امباپه باید تست های 
بیشتری از او بگیرند، که مادرش قبول نکرد و گفت:»نه، ما 
برنمــی گردیم. اگر او را می خواهید همین حالا باید او را به 
خدمت بگیرید. مطمئن باش اگر 5 ســال دیگر به سراغش 

بیایید قیمت او 5۰ میلیون یورو خواهد بود.«
سال ها پس از آن حکایت در لندن، خانواده امباپه حالا به 
کل متحول شده اند، کیلیان یکی از بهترین بازیکنان جهان، 
ویلفرد امباپه، یک مربی متواضع فوتبال و مادرش حالا یکی 

از بزرگ ترین بنگاه های معاملات بازیکن را در اختیار دارد.
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